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P r o t o k ó ł   
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 marca 2020 roku 

pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej Komisji. 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 6 członków Komisji ( lista obecności w 

załączeniu do protokołu ).  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i ustalenie porządku obrad Komisji; 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVI sesje Rady Miasta; 

3.  Sprawy Różne.                    

AD. 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji przedstawiła 

proponowany porządek obrad, który został przyjęty w głosowaniu.  

Jednogłośnie 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVI sesje Rady Miasta; 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  

 

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do tematu dyskusji poinformował, że  

z wypowiedzi Z-cy Burmistrza Miasta na jednym z przeprowadzonych już posiedzeń Komisji 

wynika, że wprowadzona zmiana będzie dotyczyć możliwości złożenia deklaracja na odbiór 

odpadów drogą elektroniczną. Radny wyraził zdanie, że liczy on na uszczelnienie systemu 

gospodarki odpadowej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że wprowadzone w deklaracji zmiany 

dotyczą możliwości składania deklaracji drogą elektroniczną bez bezpośredniego przychodzenia do 

urzędu.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała ilu mieszkańców jest w wspólnotach oraz 

spółdzielniach.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że musiał by sprawdzić powyższą 

informacją ale kształtuje się ona w graniach około połowy mieszkańców.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska uzupełniając powyższą wypowiedź Z-cy Burmistrza 

Miasta poinformowała, że mieszkańców domów jednorodzinnych jest około 10 tys. natomiast 

reszta są to mieszkańcy bloków.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 

poddała pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w przedstawionej sprawie.  

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2020 -2030 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu przedłożonych 

projektów uchwał zwróciła się z prośbą do Skarbnik Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie 

do tematu dyskusji.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zmiany zawarte w projekcie 

uchwały dotyczą czterech głównych punktów. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że wprowadzone zostają 

dochody i wydatki z nierealizowanych programów unijnych, które realizowane były przez MOPS. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że w/w programy to MOPS CHAGE oraz 

program „Akcja Integracja”. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że drugi punkt wprowadzonych 

zmian dotyczy zwiększenia kwoty wydatków na zakup usług pozostałych w kwocie 42 tys. zł., 

które zostaje przeniesione z środków przeznaczonych na wykup gruntów. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniła, że kolejna zmiana dotyczy zmiany nazwy zadania z „Programu Ochrony 

Środowiska” na nazwę „Program Niskiej  Emisji”. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że czwarty 

punkt dotyczy natomiast zmiany planu wydatków czyli zwiększenia o kwotę 300 tys. zł. 

przedsięwzięcia pod nazwą Modernizacja Stadionu z wydatków inwestycyjnych MOSiR. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że powyżej wprowadzone zmiany nie powodują zmiany 

kredytu, który jest zaplanowany do zaciągnięcia.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał z czego wynikają zmiany dotyczące modernizacji stadionu 

miejskiego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powyższe zmiany związane są 

z tym, że podczas prowadzonych prac okazało się, że teren jest bardzo gliniasty. Z-ca Burmistrza 

Miasta poinformował, że powyżej przytoczony problem został potwierdzony specjalistycznymi 

badaniami. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że w związku z powyższym 

konieczna jest wymiana około 30 cm gruntu informując jednocześnie, że brak podjęcia działań   



str. 4 
 

w powyższym zakresie będzie skutkować utratą gwarancji. Z-ca Burmistrza Miasta przypomniał, że 

wielokrotnie miały miejsce również sugestie radnych oraz sportowców na temat wymiany trybun. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że w związku z powyższym podjęte 

zostaną działania mające na celu wyminą trybun oraz wymianę chodnika w obrębie parkingu. Z-ca 

Burmistrza Miasta poinformował, że miasto będzie jeszcze wnioskować do Ministerstwa Sportu  

o częściową refundacje kosztów.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy wiadomo na jaką głębokości oraz na ilu metrach 

kwadratowych należy konieczne będzie wymienienie nawierzchni. Radny zapytał również o koszt 

związany z powyższą inwestycją. Radny następnie zapytał również o koszt wymiany trybun.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wszystkie powyżej wskazane 

działania będą kosztowały około 300 tys. zł.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy powyższa wymiana nawierzchni będzie miała 

miejsce na całej powierzchni boiska.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że wymiana nawierzchni dotyczy 

wymiany gruntu na bieżni informując jednocześnie, że będzie to miało miejsce na głębokości 35 cm 

oraz długości 400 m.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dyskusji zwrócił uwagę, że przed 

rozpoczęciem każdej inwestycji w pierwszej kolejności należy zrobić kalkulację kosztów. Radny 

wyraził zdanie, że na chwilę obecną wygląda to tak, że zostały środki finansowe w kwocie 300 tys. 

zł. więc należy je rozdysponować. Radny następnie nawiązał do tematu wykonania planowanej 

inwestycji przebicia ul. Trębickiego do ul. Jagiellońskiej. Radny poddał pod rozwagę ile będzie 

kosztowała powyższa inwestycja. Radny wyraził opinię, że nikt się nie zastanawiał nad 

powyższymi kosztami tylko zaprojektował drogę ponieważ znajdują się tam działki byłego  

Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka.  

Radny p. Waldemar Pałys odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego zwrócił uwagę 

aby ważył on słowa.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że jeżeli zarzuca się mu, że mówi on nieprawdę 

to proponuje on aby podać go do sądu i wówczas w sądzie pokaże on dokumenty potwierdzające 

jego słowa.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska przywołała radnych do porządku 

jednocześnie prosząc o zakończenie dyskusji. Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby wrócić 

do tematu dyskusji dotyczącej zmiany projektu budżetu miasta na 2020 rok.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odniosła się do tematu środków finansowych 

pochodzących z wydatków inwestycyjnych MOSiR. Skarbnik Miasta poinformowała, że podczas 

analizy projektu budżetu miasta na 2020 rok wszystkie materiały przekazane z wydziałów łącznie  

z jednostkami było dostępne do wglądu dla radnych w Biurze Rady. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska zwróciła uwagę, że w związku z powyższym jeżeli jest taka potrzeba przedstawi ona 

radnym wszystko co rzeczywiście jest zaplanowane przez Dyrektora MOSiR.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 

zaproponowała poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym  się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 

na lata 2020 -2030. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym  się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza 

Miasta Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych uczniów.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik Miasta  

p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu dyskusji. Przewodnicząca Komisji zapytała jakie 

zmiany zostały ujęte w powyższym projekcie uchwały oraz czy zmianie uległa kwota przeznaczana 

na stypendia w stosunku do lat poprzednich.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu dyskusji wyjaśnił, że do 

chwili obecnej stypendia przyznawane były uczniom szczególnie uzdolnionym osiągającym 

szczególne wyniki w nauce. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, że do otrzymania powyższej 

formy wsparcia uprawnieni byli wyłącznie uczniowie z terenu miasta natomiast obecnie 

przedłożony projekt uchwały ma na celu rozszerzenie tego uprawnienia również na uczniów spoza 

miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że powyższa nagroda przyznawana jest 

na koniec roku za wybitnie osiągnięcia w nauce.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że przedłożony projekt uchwały wyraźnie 

wskazuje kto jest uprawniony do otrzymania powyższej formy wsparcia materialnego. Radny 

następnie przytoczył zapis projektu uchwały dotyczący w/w kwestii.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji ma 

jeszcze jakieś pytania w temacie przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych 

pytań Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod głosowanie celem zaopiniowania 

przedłożony projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza Miasta 

Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych uczniów. 

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach  „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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Projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 

tematu dyskusji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu przedłożonego projektu 

uchwały wyjaśnił, że przedstawiony projekt uchwały dotyczy przedłużenia umowy najmu lokalu 

znajdującego się przy ul. 3 Maja 41.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy do chwili obecnej nie było 

żadnego problemu z płatnościami.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie jednocześnie informując, że 

przedłużenie umowy planowane jest na kolejne 3 lata. Z-ca Burmistrza Miasta zwrócił uwagę,  

że przedmiotowy lokal jest nieduży informując jednocześnie, że ma on powierzchnię 13 m.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z członków Komisji ma 

jeszcze jakieś pytania w temacie przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych 

pytań Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poddała pod głosowanie celem zaopiniowania 

przedłożony projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach  „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

AD.3 

Sprawy różne.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu projektu uchwały dotyczącego ustalania 

maksymalnej liczby zezwoleń na terenie miasta. Radny zwrócił uwagę, że roczne wpływy miasta  

z koncesji wynoszą 470 tys. zł. natomiast z informacji pozyskanej z Poradni Leczenia Uzależnień 

wynika, że koszty leczenia uzależnień są bardzo wysokie ( około 1,5 mln. zł). Radny w związku  

z powyższym poddał pod rozwagę czy takie działanie się opłaca. Radny zauważył, że spożycie 

alkoholu powoduje również szereg dramatów rodzinnych. Radny podziękował Komisji Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego, że zajęła się 

tak istotnym tematem dla społeczności lokalnej. Radny wyraził zdanie, że niepokojącym 

zjawiskiem jest powstawanie w szybkim czasie dużej ilości sklepów z alkoholem. Radny wrócił 

uwagę, że sklepy te powstają w zasięgu osiedli oraz szkół co również jest bardzo niepokojącym 

zjawiskiem.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że na parkingu przed sklepem Lewiatan 

zaparkowany jest samochód z napisem skup samochodów używanych oraz stłuczonych. Radny 
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wyraził opinię, że jest to wyraźna reklama. Radny zapytał czy powyższa sprawa była sygnalizowała 

do Urzędu Miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że sprawa jest znana informując 

jednocześnie, że Straż Miejska podjęła już właściwe działania w tym zakresie.  

Radny p. Bogusław Konrad zauważył, że podobny problem ma miejsce na parkingu koło 

kościoła pw. WBMP oraz na parkingu przy Cerrefour.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyższej kwestii zwrócił uwagę, że 

największy problem ma miejsce na parkingu przy kościele. Radny następnie przypomniał 

wypowiedź Komendanta Straży Miejskiej, z której wynikało, że do chwili opracowania regulaminu 

parkingu sytuacja będzie się powtarzała. Radny wyraził opinię, że w związku z powyższym w gestii 

Burmistrza Miasta jest to aby uporządkować powyższy temat.  

Radny p. Bogusław Konrad przypomniał, że wielokrotnie składał do Burmistrza Miasta 

pismo wraz z uzasadnieniem o budowę chodnika przy ul. Pasterskiej. Radny w związku  

z powyższym zapytał na jakim jest to etapie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że  na chwilę obecną trudno jest 

mu udzielić odpowiedzi na powyżej zadane pytanie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał na jakim  etapie znajduje się również zgłaszana sprawa 

oświetlania na ul. Słonimskiego.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że  musi on skonsultować 

powyższą sprawę z właściwym merytorycznie wydziałem. Z-ca Burmistrza Miasta poinformował, 

że w budżecie miasta znajdują się środki finansowe na nowe punkty świetlne jednocześnie 

informując, że powyższy temat był już poruszany. 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą o uzupełnienie oświetlenia na  

ul. Jagodowej. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu uprzątnięcia pogorzeliska po 

budynku „małej jedynki”.  Radny zapytał kiedy jest planowane uprzątnięcie powyżej wskazanego 

terenu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że  na chwilę obecną nie jest 

możliwe uprzątnięcie terenu po „małej jedynce”. Z-ca Burmistrza Miasta wyjaśnił, że ma to 

związek z prowadzoną przez Prokuraturę procedurą wyjaśniającą.   

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu zamontowania ekranów dźwiękoszczelnych 

na odcinku obwodnicy miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że informacje w powyższym 

zakresie zostały udzielone i przekazane do właściwej merytorycznie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska przypomniała, że ostatnia odpowiedź  

w sprawie jaka wpłynęła do Komisji dotyczyła informacji, że ma być dokonany ponowny pomiar 

natężenia hałasu na terenie miasta.  
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Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą o udzieleni odpowiedzi na powyżej zadane 

pytania przy okazji kolejnego najbliższego posiedzenia Komisji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w celu udzielenia odpowiedzi 

na zadane powyżej pytania wystarczy przyjść do Dyrektor Wydziału RG p. Sylwii Kos.  

Radny p. Bogusław Konrad odpowiedział, że w takim razie skorzysta.  

Radny p. Waldemar Pałys nawiązał do tematu spraw modernizacyjnych i parkingowych 

zwrócił uwagę, że często jest tak, że to mieszkaniec osiedla wystawia swój samochód, który 

sprzedaje. Radny w następnej kolejności zwrócił uwagę, że na osiedlach mieszkaniowych znajduje 

się spora ilość parkingów zamkniętych ( zamkniętych przestrzeni). Radny zauważył, że często my 

sami jako użytkownicy nie potrafimy z samochodu korzystać. Radny zwrócił uwagę na wyraźny 

przepis mówiący o tym, że samochód na postoju nie może być uruchomiony. Radny w związku  

z powyższym zwrócił się z prośbą aby Burmistrz Miasta w porozumieniu ze Starostą Powiatu 

ogłosił komunikat na temat jak należy korzystać oraz jakie są tego konsekwencje. Radny  

w następnej  kolejności nawiązał do tematu problemu zanieczyszczenia powietrza na terenie miasta. 

Radny wyraził zdanie, że na terenie miasta powinno zostać zamontowane więcej czujników 

pomiaru natężenia smogu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że powietrze na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka jest bez zarzutu.  

Radny p. Waldemar Pałys w następnej kolejności nawiązał do tematu remontu ul. 

Kościuszki. Radny zwrócił uwagę, że przy wykonaniu remontu w/w ulicy pozostawione zostają 

stare słupy. Radny wyraził zdanie, że powyższe działanie jest bardzo negatywne.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do wypowiedzi Radnego p. Waldemara Pałysa 

zwrócił uwagę, że w obowiązkach Straży Miejskiej jest punkt w następującym brzmieniu: 

„podejmowanie interwencji Straży Miejskiej w sytuacjach zagrożenia życia, zdrowa lub innych  

a także w przypadku naruszenia dóbr osobistych ludzi.”. Radny wyraził zdanie, że do obowiązków  

Straży Miejskiej należy egzekwowanie właściwych działań. Radny w następnej kolejności odniósł 

się do realizowanej inwestycji ul. Kościuszki. Radny wyraził nadzieję, że wiaty przystankowe przy 

ul. Kościuszki będą nowe. Radny w następnej kolejności zwrócił się z prośbą w imieniu swoim  

i mieszkańców miasta o wykonanie zadaszenia przy szpitalu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zapytał, o które konkretnie miejsce chodzi.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że mowa jest o zatoczce przy ul. Szpitalnej. 

Radny zwrócił się z prośbą aby w miarę możliwości oraz środków pamiętać o wykonaniu 

powyższej inwestycji. Radny wyraził uznanie dla firmy będącej wykonawcą inwestycji  

ul. Kościuszki. Radny zauważył, że powyższe firma dysponuje sprzętem, zasobami ludzkimi  

w związku z czym widać, że prace posuwają się do przodu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że to postępowanie przetargowe 

wyłoniło takiego wykonawcę.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał jak przedstawia się rozstrzygnięcie postępowania 

przetargowego na wykonanie inwestycji ul. B. Prusa – ul. Lubiejewska.  



str. 9 
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną postępowanie 

przetargowe nie zostało jeszcze rozstrzygnięte informując jednocześnie, że podobnie jak  

w przypadku ul. Kościuszki będzie 12 miesięcy od podpisania umowy.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał jak przedstawia się postęp prac na ul. Grota Roweckiego  

– ul. Lubiejewska.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną ogłoszone 

zostało w tym zakresie postępowanie przetargowe informując jednocześnie, że na chwilę obecną 

nie jest on jeszcze rozstrzygnięty.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał jaki jest planowany termin realizacji powyższej inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że planowany termin na 

wykonanie inwestycji przypada jeszcze w roku bieżącym.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał jak inwestycja jest realizowana przy samym liceum.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że inwestycja, o którą pyta radny 

jest to wykonanie ciągów pieszo - rowerowych.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy radni mają jeszcze jakieś 

pytania lub uwagi w punkcie sprawy różne. Przewodnicząca Komisji nawiązując do tematu wiat 

przystankowych zwróciła uwagę, że Miasto Białystok bardzo dobrze sobie poradziło z problemem 

zniszczonych wiat przystankowych obsadzając je pnączami.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu działki, na której usytuowana ma zostać 

planowana inwestycja budowy stacji paliw. Radny zapytał jak przedstawia się sytuacja powyższej 

nieruchomości.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że już na poprzednich 

posiedzeniach Komisji wyjaśniał, że teren ten jest to wieczysta dzierżawa.  

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że działka, o której mowa należała do miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że owszem ale dawno temu.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy na powyższej działce znajduje się służebność przejazdu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie informując jednocześnie, że 

na powyższej nieruchomości nie ma drogi.   

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu zwrócił uwagę, że powyższą 

nieruchomość chciał kupić Pan Mroczyński. Radny poinformował, że okazało się to jednak 

niemożliwe natomiast nieruchomość kupił ktoś inny.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nieruchomość, o której mowa 

została zakupiona od osoby prywatnej. Z-ca Burmistrza Miasta zapytał czy radny wie co to jest 

wieczyste użytkowanie.  
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Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że tak wie co to jest użytkowanie wieczyste. 

Radny następnie zapytał jak przedstawia się kwestia drogi na powyżej wskazanym terenie.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na nieruchomości, o której 

mowa nie ma żadnej drogi co najmniej od 2004 roku.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś jeszcze z radnych ma 

jakieś pytania lub uwagi w punkcie sprawy różne. W związku z brakiem dalszych pytań w/s 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zakończyła posiedzenie Komisji.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

       Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady  

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               


